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Zápis ze 7. jednání Výboru pro informatiku, evropské fondy ZHMP 

dne 04. 09. 2014 od 10:00 hod. 

Přítomni:  

Bc. Ondřej Pecha 

Petr Dolínek 

JUDr. Lubomír Ledl 

Josef Nosek 

Ing. Jiří Nouza 

Ing. Václav Novotný 

Ing. Pavel Richter 

Mgr. Ludmila Štvánová 

Omluveni: 

Mgr. Jan Kalousek 

JUDr. Lenka Teska Arnoštová, Ph.D. 

Mgr. Lucie Válová 

Přizváni: 

Mgr. Patricia Tiso Ferulíková 

Ing. Eva Vorlíčková 

Ing. Jan Vašíček 

Ing. David Vorlíček 

Ing. Jana Příkopová 
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Bod 1 Schválení zápisu ze dne 5. června 2014 

O. Pecha: se dotázal přítomných členů, zda mají k zápisu připomínky.  

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP schvaluje zápis z 6. jednání 

výboru dne 5. června 2014. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Bod 2 Schválení programu 

O. Pecha: dotázal se členů, zda mají připomínky k navrženému programu jednání. 

Návrh usnesení: Výbor schvaluje program 7. jednání v září 2014. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.  

Bod 3 Volba ověřovatele zápisu 

O. Pecha: obrátil se na člena výboru JUDr. Lubomíra Ledla, zda se ujme ověření zápisu ze 

7. jednání výboru. 

Návrh usnesení: Výbor schvaluje ověřovatele zápisu, kterým je pan JUDr. Lubomír Ledl. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Bod 4 Návrh na vyhlášení 7. výzvy OPPA 

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila zaměření 7. výzvy OPPA. Tato výzva byla připravena v důsledku oslabování 

koruny, čímž se v operačním programu zvyšuje nevyčerpaná alokace. Výzva je zaměřena na 

prioritní osu 2 „Podpora vstupu na trh práce“ tzn. projekty zaměřené na firemní školky, 

sociální inkluzi apod. Výzva bude vyhlášena od 9. 9. 2014 – 9. 10. 2014 s alokací 150 mil. 

Kč. Předpoklad schvalování projektů je v lednu 2015. 

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP: 

1. bere na vědomí návrh na vyhlášení 7. výzvy OPPA 

2. doporučuje RHMP schválit vyhlášení 7. výzvy OPPA  

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Bod 5 Informace o individuálním komplexním projektu předloženém odborem školství, 

mládeže a sportu MHMP – Prioritní osa 3 „Modernizace počátečního vzdělávání“ 
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O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která představila 

předkládaný projekt. Tento projekt rovněž vyčerpá zbylou alokaci, která vznikla v důsledku 

oslabování koruny. Projekt prošel expertním posouzením a byl doporučen ke schválení. Je 

zaměřen na podporu a rozvoj asistentů pedagogů při vzdělávání žáků se speciálními 

potřebami na školách zřizovaných hl. m. Prahou. 

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP: 

1. bere na vědomí informaci o individuálním komplexním projektu předloženém 

odborem školství, mládeže a sportu MHMP – prioritní osa 3 „Modernizace 

počátečního vzdělávání“ 

2. doporučuje Zastupitelstvu hl. m. Prahy schválit podporu pro projektovou žádost 

předloženou odborem školství, mládeže a sportu MHMP 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Bod 6 Projednání projektů 11. výzvy OPPK oblast podpory 1.1  Podpora ekologicky 

příznivé povrchové veřejné dopravy 

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která představila projekty 

navržené k podpoře. Jde o celkem tři projekty z oblasti dopravy – výtah Anděl, výtah 

I. P. Pavlova a rekonstrukce tramvajové trati Bělohorská. Ke všem projektům byly 

vypracovány věcné a finanční posudky a celkové náklady na projekty jsou ve výši 

406,5 mil. Kč. 

Výbor pro informatiku a evropské fondy ZHMP: 

1. bere na vědomí Informaci o průběhu výběru projektů 

2. doporučuje ZHMP schválit navrženou maximální výši dotace na projekty na 

základě doporučení ERFF FON 

3. doporučuje ZHMP schválit projekty uvedené v Seznamu projektů doporučených k 

financování 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Bod 7 Projednání projektů 13. výzvy OPPK oblast podpory 1.2 Rozvoj a dostupnost 

ICT služeb 

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která představila 

předkládaný materiál. Výzva pro tuto oblast podpory byla vyhlášena od ledna do konce 
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března 2014 s celkovou alokací 75 mil. Kč.  Celkem bylo předloženo 12 projektů a k podpoře 

je navrženo 7 projektů za 36,27 mil. Kč, tzn. alokace nebude vyčerpána. Jeden projekt 

neprošel formálním hodnocením a čtyři projekty nedosáhly dostatečného počtu bodů. V této 

oblasti podpory je hodnocen inovativní prvek, který v neúspěšných projektech chyběl. 

Výbor pro informatiku a evropské fondy ZHMP: 

1. bere na vědomí Informaci o průběhu výběru projektů 

2. doporučuje ZHMP schválit navrženou maximální výši dotace na projekty na 

základě doporučení ERFF FON 

3. doporučuje ZHMP schválit projekty uvedené v Seznamu projektů doporučených k 

financování 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Bod 8 Projednání projektů 13. výzvy OPPK oblast podpory 2.1 Revitalizace a ochrana 

území 

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která představila 

předkládaný materiál. Výzva byla zaměřena na revitalizace parků a území s alokací 350 mil. 

Kč. Celkem bylo předloženo 60 projektů a k podpoře je navrženo 26 projektů za 

329,25 mil. Kč. Vyhlášená alokace nebude vyčerpána v plné výši. Vzhledem k vývoji kurzu 

se předpokládá, že ještě nějaké finanční prostředky přibudou a cca od října bude vyhlášena 

ještě jedna kontinuální výzva pro tuto oblast podpory. 

Výbor pro informatiku a evropské fondy ZHMP: 

1. bere na vědomí Informaci o průběhu výběru projektů 

2. doporučuje ZHMP schválit navrženou maximální výši dotace na projekty na 

základě doporučení EFRR FON 

3. doporučuje ZHMP schválit projekty uvedené v Seznamu projektů doporučených 

k financování 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 

Bod 9 Informace o možnostech čerpání finančních prostředků z fondů EU pro hl. m. 

Prahu pro programové období 2014 – 2020 

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která představila materiál 

zabývající se dalšími možnostmi financování pražských projektů z fondů EU. I přes 
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specifické postavení Prahy jako bohatého regionu se nabízí nemalé množství příležitostí na 

čerpání prostředků z fondů EU. Jde o národní (tematické) programy, programy evropské 

územní spolupráce a komunitární programy, které jsou řízeny přímo EK. Detailnější 

informace o těchto zdrojích jsou součástí příloh předkládaného materiálu. Pro Prahu by v tuto 

chvíli bylo dobré, aby rozhodla, jakým způsobem zajistí efektivní a komplexní čerpání 

z těchto zdrojů EU. 

Výbor pro informatiku a evropské fondy ZHMP: 

1. bere na vědomí informaci o možnostech čerpání finančních prostředků z fondů EU 

pro hl. m. Prahu 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno. 
Bod 10 Informace ke stavu Opencard  

D. Vorlíček: uvedl, že na jednání RHMP bylo schváleno dokoupení licencí, které chyběly. 

EMS žádá dalších 42 milionů za to, že se licence, které byly koupené, využívali nelegálně. 

V letech 2011 existovala údajně z jejich strany podpora a nebyla platná smlouva. Existují 

otevřené záležitosti, které se řeší. Na jednání RHMP prošla dohoda o společném postupu 

s Operátorem Opencard. Tím je jasně řečený harmonogram postupného předávání činností na 

Operátora Opencard, který má výrazně větší schopnost záležitost posunout dále. Jsou 

připravovány dílčí smlouvy, kterými HMP přesouvá tuto problematiku na Operátora 

Opencard. A motivuje dopravní podnik k tomu, aby tuto činnost prováděl synchronně. Myslí 

si, že tato organizační část funguje. 

O. Pecha: dotazuje se pana D. Vorlíčka, zda koordinuje kroky s panem primátorem. 

D. Vorlíček: odpovídá, že se o to snaží. Důležité je, že jsou jasně stanovené věci, které 

informatika v současné době musí: vyřešit minulost a vyřešit současný stav převodu na 

Operátora Opencard. 

Bod 11 Informace ke krokům realizace integrační platformy  

D. Vorlíček: uvedl, že v současné době probíhá dokončování zakázky na architekta integrační 

platformy a ihned v zápětí v horizontu měsíce bude vypsána zakázka již na integrační 

platformu.  Dle původních harmonogramů se toto plní. 

Bod 12 Stav a plánované kroky v jednotlivých informačních systémech MHMP 

a) Ginis 
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D. Vorlíček: uvedl, že je zajištěna podpora od února příštího roku. To je již vysoutěžené delší 

dobu. V současné době pracují na zakázce, kterou schválilo ZHMP, kdy je připravována další 

dvouletá podpora na roky 2015 – 2017 a poté nastane období, které vytvoří prostor pro 

realizaci veškerých kroků. Doufá, že se mu podaří, aby to bylo ještě za současné RHMP 

schváleno, aby se JŘBU podařilo. Ale existují zavazující termíny, a proto to nedokáže říci. 

b) Agendové systémy Proxio/Agendio 

D. Vorlíček: vysvětluje, že nyní se nachází v situaci, kdy prodlužují provozní podporu 

maintenance systému, což je schválené. Nevidí zde žádný problém, protože se jedná o 

otevřenou soutěž, kde běží termíny a vše probíhá v pořádku. Jsou zde také nešťastné věci 

z minulosti, kdy vznikly sporné záležitosti za zhruba 15 milionů Kč, které intenzivně řeší, aby 

se narovnaly vztahy, protože tam jsou určité sporné faktury a naskakovala penále v současné 

době cca 8 tis. Kč/denně. Věří, že tento stav bude brzy vyřešen s tím, že zájem je na obou 

stranách. 

c) Obis 

D. Vorlíček: vysvětluje, že připravují veřejnou zakázku. Zejména u modulu TED, který je 

důležitý pro provoz města a vůbec pro schválení dokumentů. Snaží se co nejšetrnějším 

způsobem bez toho, aby museli celý úřad přehodit naruby, vysoutěžit podporu na další roky. 

A moduly k Obisu, které se prolínají s ekonomickými systémy směřovat na integrační 

platformu. Je snaha najít ideální kompromisní řešení. Bude zajištěna smlouva. Nyní jsme 

v situaci, kdy se dokončuje analýza modulů v termínu do 31. 12. a nyní se připravuje zakázka 

na prodloužení modulu TED. Zde mají dobré zprávy, že věc půjde pravděpodobně řešit 

jednoduše - otevřenou soutěží. 

d) Granty + vyřešení sporů z minulosti 

D. Vorlíček: podotkl, že zde je otázka výrazně složitější. Protože v současné době připravují 

co se systémem dál, protože je to jeden z vendor lock-inů. Nemůžou přes JŘBU otevřeně dále 

podporovat program. Jedna věc je budoucnost, kterou připravují, ale v minulosti se HMP 

podařilo, že objednávali bez vysoutěžené podpory bez vysoutěžených smluv a vznikl určitý 

objem. Přes evropské dotace proběhl velký objem finančních prostředků a před nimi je úkol 

situaci vyřešit. Analyzují, co je autorsko-právní. To je ta cesta, zda je správně dohoda o 

narovnání apod. Nicméně se jedná o záležitost, která je problematická. Situace od roku 2009 

se nevyřešila. Dále uvedl, že je alespoň zajištěno vyřešení situace do konce roku, tedy že o 

dotace nepřijdou nebo nebude nějaký zásadní problém, tak aby se dotace daly zpracovat. 
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J. Vašíček: dodává, že vyřešení závazků z minulých let je jedna věc. Na druhou stranu byl 

původně koupen software za 500 tisíc Kč, ale pak se cena formou objednávek vyšplhala na 

hodnotu systému cca 10, 12 milionů Kč. Nejsou schopni v JŘBU soutěžit podporu, rozvoj. Již 

se schválilo na jednání RHMP vyhlášení JŘBU na odkup zdrojových kódů a majetkových 

práv. K tomuto systému je zpracován znalecký posudek, který říká, jakou hodnotu maximálně 

by měli zaplatit a jít „cestou jako je Opencard“, kdy by se měla odkoupit majetková práva 

k tomuto systému a pak už v otevřené soutěži soutěžit podporu na provoz systému. To bylo 

schválené cca před měsícem na jednání RHMP. V nejbližších dnech by se mělo zahájit 

jednání o zdrojových kódech. Počítá, že by měli do měsíce schválit odkoupení zdrojových 

kódů. Měli by to nechat dalšímu ZHMP ve stavu, kdy budou schopni vypsat otevřené 

výběrové řízení a budou vlastníky systému. 

e) Portál praha.eu 

J. Vašíček: uvedl, že se jedná o vyhlášení otevřeného výběrového řízení na zajištění nového 

portálu. Je to zveřejněno na centrální adrese. 

f) IMES 

D. Vorlíček: uvedl, že se věc pohnula ve vypsání dalších zakázek. Je připravováno dalších 15 

modulů. Spolupracuje se s DP na tom, aby získávali data. Očekával, že se situace bude řešit 

rychleji. Nyní jsou v přípravě zadávacího řízení na rozvoj systému.  

g) Systém pro správu bytového fondu 

D. Vorlíček: uvedl, že je systém pro správu bytového fondu poměrně velký úspěch, protože v 

minulosti bylo několik decentralizovaných systémů. Konečně se bude jednat o centralizovaný 

reporting. Tyto záležitosti se dostanou pod kontrolu. 

Bod 13 Stav systémů pro bezpečnost města 

D. Vorlíček: na úvod tohoto bodu uvedl, že všechny projekty jdou kupředu. 

a) ISKŘ 

D. Vorlíček: uvedl, že se informatika pravděpodobně bude přesouvat přímo na Odbor BKR, 

který si bude sám řešit podporu. Odpovědnost za systém bude jiná od března příštího roku. 

b) MPP 

D. Vorlíček: uvedl, že u městské policie je řízení velmi pozitivní. Po x letech došlo RHMP ke 

schválení rámcové smlouvy na rozvoj systému městské policie, která pro ni bude velmi 

dobrým přínosem. 

J. Vašíček: V roce 2011 byla vypsaná veřejná zakázka a nám se podařilo vybrat vítěze. 
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c) ZZS 

D. Vorlíček: Ohledně ZZS není situace až tak jednoduchá, protože se jedná o vysoutěženou 

rámcovou smlouvu, na které byly vydefinované potřeby ZZS, kde bylo zjištěno, že rámcová 

smlouva ne ve všem vyhovuje, protože je stará. Nyní je otázkou, zda připravit vše znovu nebo 

ji použít. Časové hledisko je v současné době pro potřeby ZZS velmi důležité, proto je 

potřeba udělat vše pro to, aby se použila stávající vysoutěžená rámcová smlouva. 

V nejbližších dnech, týdnech by toto mělo být rozhodnuté. 

Bod 14 Další činnosti směřující k modernizaci IS MHP 

a) DMS 

b) Standardy IS HMP 

c) IDM 

d) eLearning 

Bod 15 Datová centra 

D. Vorlíček: uvedl, že je problém s licencemi v minulosti, protože zde byly nakupované 

licence, pak rušené licence k tomu se vztahovalo maintenance apod. Bylo vyčísleno, že HMP 

má dluh cca 15 - 18 milionů Kč za používání bez licence v letech 2011, 2012. Informuje o 

tom, protože je potřeba tuto situaci vyřešit. 

a) Informace o stavu 

b) Problematika licencí Oracle 

c) Příprava VZ na podporu 

Bod 16 Podpora koncových uživatelů 

a) Migrace XP 

b) Příprava VZ na podporu 

Bod 17 Sítě  

a) Bezpečnostní perimetr 

Bod 18 Další informace z odboru INF 

J. Vašíček: uvedl, že se podařilo personálně posílit Odbor Informatiky. Ve společnosti TCP 

byla vytvořena jednotka IT. Na jednání RHMP byla schválena zakázka in house. Mezi 

Informatikou a TCP byly definované práce, které jsou nezbytné pro to, aby se všechny 

nezbytné kroky učinili tak, aby bylo připraveno výběrové řízení a zpracovány analýzy. 

Objednávka byla ze strany Informatiky na TCP učiněna. Nyní ze strany TCP začíná intenzivní 
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řešení úkolů a problémů. Odbor Informatiky byl posílen o lidi in house zakázkou a 

subdodávkou městské firmy. 

D. Vorlíček: došlo i k interně personálnímu rozšíření o schopné lidi a i externě přes TCP. 

J. Vašíček: Jak proběhla reorganizace v lednu, tak se de facto až nyní ustálilo to, že přišly 4 

nebo 5 nových vedoucích oddělení. Stále zůstaly neobsazené 2 pozice na dvou odděleních: 

Správa speciálních aplikací, která spravuje Opencard a oddělení právní a veřejných zakázek. 

O. Pecha: zkonstatoval, že se stabilizuje Odbor INF a našli se noví zaměstnanci a 

reorganizace se plní. Mrzí ho však to, že toto organizuje jen pověřený ředitel a není zde 

stabilizovaná funkce, která podle jeho názoru měla být dávno tímto způsobem stabilizována. 

Na závěr děkuje členům výboru za jejich činnost a loučí se s nimi. 
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